
Valtuustokysymys väestönsuojelusta ja asukkaiden suojauksesta kriisitilanteissa 

 

Venäjän hyökkäys Ukrainaan on herättänyt huolestuneisuutta myös espoolaisten keskuudessa. 
Venäjän johtoa edustavien puheenvuoroissa on uhkailtu myös Suomea sotilaallisilla toimilla, jos 
Suomi esimerkiksi hakee Naton jäsenyyttä vastoin Venäjän halua. Näistä lausunnoista on päätelty, 
että pysyvän rauhan tilaan ei enää voida täysin luottaa Suomessakaan.  

Kysymyksiä:  

Millainen on väestönsuojelun tila Espoossa? Kuinka paljon väestönsuojia on olemassa?  

Onko niitä riittävästi? Missä ne sijaitsevat?  

Kuinka nopeasti ne ovat otettavissa käyttöön? Onko varusteluissa puutteita?  

Mikä on tilanne kouluilla ja päiväkodeissa?  

Miten ihmiset saavat tiedon, mikä väestönsuojista on heille tarkoitettu?  

Miten ihmiset saavat tiedon suojautumisen tarpeesta?  

Miten asuntoyhtiöiden, liikekiinteistöjen, liikuntatilojen ja seurakuntien tilojen väestönsuojat ovat 
otettavissa käyttöön?  
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